

# មជ្ឈមណ្ឌលក្រុម ដ៏យឺ (CKN)

➔ មានគ្រូបរទេសមកបង្រៀន បច្ចេកទេសដល់សិស្សនៃមជ្ឈមណ្ឌលក្រុមដ៏យឺដោយផ្ទាល់៖



គ្រូបរទេសមកបណ្តុះបណ្តាល  
សិស្ស និងគ្រូគ្រប់បច្ចេកទេស គ្រប់  
ផ្នែកមាន ៖  
អេឡិចត្រូនិច, អគ្គិសនី, កុំព្យូទ័រ, អុក្ស  
ម៉ាទិច, ម៉ាស៊ីនត្រជាក់ និងថែទាំ  
រោងចក្រ។ល។

លោកគ្រូអ្នកគ្រូ ckn ធ្លាប់បានទៅហ្វឹកហ្វឺននៅប្រទេសបារាំង ហើយធ្លាប់បានប្រលូកក្នុង  
ការជួសជុល ថែទាំរោងចក្រនៅកម្ពុជា ។



អ្នកគ្រូ សុខ នាង និង អ្នកគ្រូ សុភាព នៃមជ្ឈមណ្ឌលក្រុមដ៏យឺធ្លាប់បានទៅធ្វើកម្ម  
សិក្សានៅប្រទេសបារាំង។

សិស្សដែលកំពុងសិក្សានៅមជ្ឈមណ្ឌលក្រមដ៏យូរ បានប្រឈន់ថ្នាក់ជាតិទទួលបានលេខ១ បានមេដាយមាស ថ្នាក់ជាតិ ។  
 ហើយពេលនេះគាត់កំពុងត្រៀមខ្លួនរីកហាត់ដំឡើងបណ្តាញអគ្គិសនី ដើម្បីទៅប្រកួតប្រជែងនៅប្រទេស ម៉ាឡេស៊ី ។  
 ពួកយើងសង្ឃឹមថាគាត់នឹងទទួលបានជោគជ័យ ក្នុងការប្រកួត នៅពេលខាងមុខនេះ ។



◆ បើជាកូនអ្នកគ្រួសារតាម និង លោកគ្រូវណ្ណៈ នៃមជ្ឈមណ្ឌលក្រមដ៏យូរ ហើយគាត់នៅតូច និង មិនទាន់ប្រឈងប្រាក់ខ្ពស់នៅឡើយទេ តែចង់រៀន អ្នកម៉ាទីច នៅមជ្ឈមណ្ឌលក្រមដ៏យូរ ។  
 អ្នកទើបតែប្រឈងថ្មីៗ ប្រញាប់រៀនរាន់ឡើងក៏ចាំអីទៀត បច្ចេកទេសជាអនាគត។  
 មជ្ឈមណ្ឌលក្រមដ៏យូរមានអ្វីៗទាំងអស់(បទពិសោធន៍បណ្តុះបណ្តាល២០ឆ្នាំ  
 អាគារធំធេង សម្ភារៈសំបូរ គ្រូបង្រៀនប្រសព្វដើម្បីឱ្យអ្នករៀនបច្ចេកទេស (...  
 ឈានមុខប្រឈងប្រសើរមុនគេ និងចេះពិតប្រាកដ ថែមទាំងមាន ស្នាដៃបរិបូរណ៍។  
 ព័ត៌មានមន្ត្រី: 070 61 55 18



# ស្ថាវ័យរបស់មជ្ឈមណ្ឌលក្រុម ដ៊ីយ (CKN)



សិស្សនៃមជ្ឈមណ្ឌលក្រុមដ៊ីយ បានទៅប្រឡងប្រជែងនៅប្រទេសចិន China skills 2015 ផ្នែក ប្រព័ន្ធស្វ័យប្រវត្តិកម្ពុជា តំណាងដោយសិស្សមជ្ឈមណ្ឌល ក្រុមដ៊ីយ ពីរនាក់ឈ្នះបានពាន លេខ ១។ សិស្សមានកិត្តិយសបានទទួល ការសរសើរនិងរង្វាន់ពីសម្តេចនាយករដ្ឋមន្ត្រី ។



សិស្សនៃមជ្ឈមណ្ឌលក្រុម ដ៊ីយ បានប្រឡងប្រជែងធ្លាក់ជាតិបានមេដាយ មាសនិងប្រាក់( 2014)។ លេខ ១ បួនដងជាបន្តបន្ទាប់គ្នា (2010-2014) ផ្នែកគំរឿងបណ្តាញអគ្គិសនី ។

**មជ្ឈមណ្ឌលក្រុម ដ៊ីយ ជាសាលាបច្ចេកទេសឈានមុខ!!**

# សិក្សានៅមជ្ឈមណ្ឌលក្រុម ដុំយ អប់រំបច្ចេកទេស ធានាអនាគត

**ម្តងៗ រឺ សិស្សានុសិស្សដែលទើបចប់ប្រឡង (បាក់ឌុប) ហើយឡើយសូមគិតពិចារណាឱ្យបានច្បាស់លាស់។**



សិស្ស ពៅ ម៉េង គង់ នៅមជ្ឈមណ្ឌលក្រុមដុំយដែលបានប្រឡងជាប់លេខ១ថ្នាក់ជាតិ និង ទទួលបានពាន់រង្វាន់មេដាយមាស 2015។ តំណាងឱ្យកម្ពុជាទៅប្រឡងប្រជែងផ្នែកដំឡើងបណ្តាញអគ្គិសនីនៅប្រទេស ម៉ាឡេស៊ី នាពេលខាងមុខនេះ។

**➔ បច្ចេកទេសជាកត្តាសំខាន់មួយក្នុងការសម្រេចបាននូវគោលដៅ។**



ពួកយើងសង្ឃឹមថាគាត់នឹងទទួលបានជោគជ័យក្នុងការប្រឡងនាពេលខាងមុខនេះ!!!!

**➔ មជ្ឈមណ្ឌលក្រុមដុំយមិនធ្វើឱ្យលោកអ្នកខកបំណងឡើយ!!**

សូមចុះឈ្មោះចូលរៀនចាប់ពីពេលនេះទៅ!! ត័៌មានលំអិត: ០២៣ ៩៨៧ ៨៤៣/០១១ ៨២០ ៨៦៩/០១១៧៤៨

**សូមអរគុណ!!**

# មជ្ឈមណ្ឌលក្រុម គីយ (CKN) ជាស្ថាប័ន ពិសេសមួយ ដែលផ្តល់ជូនសេវាបច្ចេកវិទ្យា

**បច្ចេកវិទ្យារៀនសូត្រ ផ្សារភ្ជាប់នឹងសមត្ថភាពផលិត**



• ទ្រឹស្តី អនុវត្តន៍ច្រើន ធ្វើឱ្យសិស្ស  
កាន់តែចាប់ចាន និងយល់ដឹង  
កាន់តែច្បាស់។ មានបទពិសោធន៍  
ខ្ពស់ក៏មែននៅក្នុងវិស័យអប់រំ  
បច្ចេកទេស បានបណ្តុះបណ្តាលសិស្ស  
សរាប់ពាន់នាក់ មានស្នាដៃ  
ពិស្តាក្នុងការកសាងបច្ចេកទេស  
វិជ្ជាជីវៈ ។



មជ្ឈមណ្ឌលក្រុមគីយ មានសមត្ថភាពសិក្សា  
បច្ចេកទេសខ្ពស់ ។ សិស្សនឹងត្រូវបានទទួលការ  
បណ្តុះបណ្តាលយោងតាមមុខក្នុងបរិស្ថានសំបូរសម្ភារៈ  
បរិក្ខារ និង មានប្រសិទ្ធភាព គុណភាពខ្ពស់ ។  
ធ្វើឱ្យសិស្សចំណាយរយៈពេលតិច និងងាយរកការងារ  
បានធ្វើ ពេលបញ្ចប់ការសិក្សា ។



សូមប្រញាប់ឡើងមកចុះឈ្មោះរៀនសិក្សាជាប់ពីពេលរៀន  
ដំណឹងនេះតទៅ ៥  
ព័ត៌មានលំអិត: មជ្ឈមណ្ឌលក្រុមគីយ 59A ផ្លូវ 318 សង្កាត់ទួល  
ស្វាយព្រៃ II ភ្នំពេញ (ចំងាយ 300m ខាងលិចផ្សារអូរឡាំពិល)។ ទូរ  
ស័ព្ទ: 023 987 843/011 748 9834

◆ ទ្រឹស្តីផង ជាក់ស្តែងការងារផង បច្ចេកទេសជាន់ខ្ពស់ ច្បាស់លាស់មាំមួន ពូកែ ប្រាសលេខ ១ ចំណាត់ប្រាសមេដាយ ឆ្លើមប្រាសពានជ័យលាភី។

**សក្ខីភាពនៃសមត្ថភាពបណ្តុះបណ្តាល គ្រូចំណាត់។!!**



◆ សិស្សក្រុម វ័យប្រាសមេដាយ "The best of Nation" បីដងក្នុងការប្រឈប់ប្រជែង Worldskills ASEAN នៅ: ឆ្នាំ២០១០ ឆ្នាំ២០១២ ឆ្នាំ២០១៤ ។



សិស្សគ្រូ ភារិននិង ចាន់ គ្រូនៃមជ្ឈមណ្ឌល ក្រុម វ័យប្រកួតប្រជែងនៅប្រទេសចិន ។



លោកគ្រូ អ្នកគ្រូ លេខ ១ ផ្នែកជាតិឆ្នាំ 2010 បាន ទៅប្រកួតប្រជែង worldskills ASEAN 2010 នៅទីក្រុងប្រាងក ក។សិស្សគ្រូ លី ទិតមេដាយ "The best of Nation" ជាសិស្ស ឆ្លើមជាងគេផ្នែកជាតិ។

បើប្តូរៗសិស្សានុសិស្ស ចង់សិស្សផ្នែកបច្ចេកវិទ្យា សូមមកចុះឈ្មោះចូលរៀនចាប់ពីពេលផ្សាយ ដំណឹងនេះទៅ !! ព័ត៌មានបន្ថែម: 023 987 843/011 748 983។ Website: [ckncambodia.org](http://ckncambodia.org)